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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 
 
Acta número: 1/2021 
Data: 22 de gener de 2021 
Lloc: reunió telemàtica 
Horari: de les 10:00 h a les 13:30 h 
 
Persones assistents: 
Representació de l’administració de la Universitat 
Jose Joaquín Gual Arnau. President 
José Luis Gordo García-Madrid 
María Victoria Camarero Suárez 
Mamén Pastor Verchili 
 
Representació de la part social 
M. Jesús Tirado Roldán (UGT) 
Pablo Jesús Rodríguez Cervantes (UGT) 
Jordi Albert Pilar Campos (CCOO) 
Isabel María Vicent Soriano-Canós (CCOO) 
María Rosa Sos Peña (CSIF) 
Vicente José Esteve Cano (CSIF) 
José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 
José Francisco López Segarra (STEPV-Iv) 
 
Personal assessor i convidat de la part de l’administració de la Universitat 
Vicente Cervera Mateu 
 
Personal assessor i convidat de la part social 
Manolo Quixal San Abdón (CCOO) 
María Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 
Ignacio Aymerich Ojea (CSIF) 
Óscar Coltell Simón (CSIF) 
Sergio Barrachina Mir (CSIF) 
Eva María Ramírez Calatayud (STEPV-Iv) 
Clara Eugenia Viciano Ferrás (UGT) 
Cristina Chiralt Monleón (UGT) 
Fernando Vicente Pachés (UGT) 
Jordi Torner Mas (UGT) 
Marta Covadonga Mora Aguilar (UGT) 
 
Secretari 
José Carlos Martínez Moreno 
 
Excusen l’absència 
Rafael Mayo Gual, delega el vot en José Joaquín Gual Arnau. 
Jesús Lancis Sáez delega el vot en José Joaquín Gual Arnau. 
Modesto Jesús Fabra delega el vot en José Joaquín Gual Arnau. 
Andrés Marzal Varó delega el vot en José Luis Gordo García-Madrid.  
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Ordre del dia 
 

1r.-  Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior núm. 11/2020 de 4 de 
desembre de 2020. 

2n.-  Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de calendari acadèmic del curs 
2021/22. 

3r.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de Documentació per a 
l’Organització del curs 2021/22. 

4t.-  Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la modificació del Document de 
Carrera Docent i Investigadora. 

5è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la modificació del Programa de 
suport a les activitats d’investigació i d’innovació i transferència del PDI. 

6è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta del Programa d’incentius per al PDI 
de la Universitat Jaume I amb 32 crèdits de dedicació docent inicial. 

7è.- Torn obert de paraules. 

 

Abans d’iniciar amb l’ordre del dia, el president informa, breument, de l’evolució de la 
Covid a l’UJI. Pel que fa al període d’exàmens, comenta que ha transcorregut amb 
incidències poc destacades. 
Finalment, informa de la reunió del Fòrum de Diàleg de les Universitats Públiques 
Valencianes on es van tractar diversos punts com la taxa de reposició, el conveni col·lectiu, 
l’Estatut del PDI i les retribucions addicionals pròpies del PDI. 
 

Desenvolupament de l’ordre del dia 
 
1r. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior núm. 11/2020 de 4 de 
desembre de 2020. 
 
El president pregunta els assistents si volen fer al·legacions a la proposta d’acta de la sessió 
anterior de la Mesa Negociadora. Cap membre de la Mesa fa cap comentari.  
 
S’aprova per assentiment. 
 
2n.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de calendari acadèmic del curs 
2021/22. 
 
El president informa que és una proposta de calendari continuista respecte als cursos 
anteriors. Que, si bé, el calendari de selectiu torna a les dates habituals i permet l’inici de 
l’activitat docent a primers de setembre, també pot ser objecte de modificacions degut a 
l’evolució de la Covid. 
 
La representació de l’STEPV-Iv manifesta el seu rebuig a la manca d’informació sobre 
aquest tema i a la importància d’una convocatòria de Mesa Tècnica per negociar-lo. 
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El president respon que no han cregut necessari la negociació perquè és un calendari de 
continuïtat i sense canvis però pren nota. 
 
Les representacions de CCOO i d’UGT pregunten si l’UJI ha prés una determinació oficial 
respecte a l’activitat durant el període de festes de la Magdalena, tant per al curs 21/22 com 
per a l’actual. 
 
El president informa que es manté tot igual supeditat, si cal, a canvis i que està previst fer el 
plantejament desprès de finalitzar els exàmens. 
 
La representació de CSIF manifesta, en la mateixa línia que l’STEPV-Iv, que no veu 
voluntat de negociació i que poc es pot fer perquè ja està passat per la CEP. 
 
El representat d’UGT recalca que el que està a l’ordre del dia és el calendari del curs que ve 
i eixe període de Magdalena ja es determinarà en el seu moment. Així mateix, demana que 
es negocien aquests temes prèviament. 
 
S’aprova per vot favorable de tots els assistents excepte l’STEPV-Iv, que s’abstén. 
 
El president fa una introducció dels punts 3 al 6 de l’ordre del dia i explica que, tot i que no 
s’han negociat prèviament, s’han discutit moltes vegades i la representació sindical ha 
manifestat en Meses negociadores prèvies la seua postura. 
 
Informa que tot són accions favorables per al PDI i que es portaven al programa electoral de 
la rectora. Fa una breu exposició dels documents. 
 
La representació de l’STEPV-Iv manifeste que, tot i que els documents són beneficiosos i 
s’hagen discutit prèviament, s’hauria d’haver portat a negociació. 
 
El president respon que donada la urgència perquè s’ha d’aprovar en gener, no ho ha portat 
a Mesa tècnica. No obstant això, ho poden aprovar i si hi ha modificacions fer-les 
posteriorment. 
 
La representació de CSIF s’afegeix a la manifestació de la representació de l’STEPV-Iv. 
Manifesta que és molta documentació i que no han tingut temps suficient per a analitzar-la. 
 
3r.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de Documentació per a 
l’Organització del curs 2021/22. 
 
El president explica el document. Destaca que s’inclouen els sexennis de transferència que, 
no només impliquen reduccions, si no que són importants per al càlcul de figures a temps 
complet. 
 
La representació de CSIF manifesta desacord amb algunes reduccions que gaudeix cert 
personal de l’UJI. També sol·licita que, respecte a les tutories del professorat associat, 
haurien de ser a demanda, amb cita prèvia, fent extensible aquest sistema per a tot el PDI. 
 
La representació de l’STEPV-Iv també manifesta el seu desacord amb la metodologia de les 
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tutories. 
 
El president contesta que el document no s’ha modificat ni s’ha ampliat respecte al que hi 
havia i que també es tracta de donar més bon servei a l’estudiantat i que existeixen eines per 
a planificar amb flexibilitat les tutories. 
 
Així mateix, proposa deixar el text conforme està i donar flexibilitat puntualment si alguna 
persona ho necessita. 
 
S’aprova per vot favorable de tots els assistents excepte l’STEPV-Iv, que s’abstén. 
 
 
4t.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la modificació del Document de 
Carrera Docent i Investigadora. 
 

El president explica el document. Informa que els canvis més significatius són que es puguen 
dotar places UJI, reservades per taxa de reposició al personal investigador doctor que haja 
finalitzat el programa “Ramón y Cajal”, o altres programes d’excel·lència nacionals i 
internacionals, amb certificació I3, al personal investigador amb una trajectòria i qualitat 
reconegudes a l’UJI. Així com, la proposta d’eliminar les disposicions del document que ja 
no son d’aplicació i mantenir la disposició que es pot adaptar. 

La representació de CCOO manifesta el vot favorable perquè era una demanda que ja es va 
fer amb anterioritat. Així mateix, comenta sobre la figura del professor emèrit, on es preveu 
una forta pressió d’aquestes figures de cara al futur, que s’hauria de reduir la temporalitat 
del contracte. 
 
La representació de CSIF pregunta per què no es poden tenir en compte les tesis dirigides 
en altres universitats. 
 
El president respon que es mantindrà el mateix text que en el document anterior atès que era 
més beneficiós. 
 
La representació de CSIF manifesta que, en referència a la valoració positiva en comissió 
de serveis, s’exigisca el compliment d’uns anys establerts, previs a la càtedra, per tal d’evitar 
perjudicis a la docència. També proposa contemplar la situació de serveis especials pel fet 
que els dos casos comporten reserva de plaça. 
 
El president observa que es valorarà si és factible incloure la situació de serveis especials, 
sempre que no es perjudique a ningú. 
 
Així mateix, reafirma la resposta de rectificar amb la redacció anterior del document on no 
es farà cap menció al lloc on s’hagen dirigit les tesis. 
 
S’aprova per vot favorable de tots els assistents excepte l’STEPV-Iv, que s’abstén. 
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5è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la modificació del Programa de 
suport a les activitats d’investigació i d’innovació i transferència del PDI. 
 
El president explica el document. Informa que es pretén potenciar la creació de patents i 
d’empreses de base tecnològica, incentivant-lo a través de la reducció. L’UJI té un bon 
impacte pel que fa a la investigació però no en quant a innovació i transferència. Fa un breu 
resum dels percentatges de reducció per cada una de les accions del programa de suport a la 
investigació.  
 
La representació de CSIF sol·licita que la reducció per direccions de tesis s’aplique des de 
l’inici de la direcció i no quan ja s’haja llegit la tesi. Així mateix, manifesta que potenciar la 
creació de patents i empreses de base tecnològica només incentiva alguns àmbits. 
 
El president respon que la direcció de tesis hauria de constar en el POD però, com això no 
pot ser, s’ha d’incentivar d’alguna manera. I que, tot i que està clar que tots els àmbits no 
són iguals, les patents i les empreses de base tecnològica no són només d’un àmbit. 
 
La representació de CSIF manifesta que en la reducció sobre tesis dirigides no s’ha tingut en 
compte a qui ha codirigit. 
 
El president contesta que ho estudiarà conjuntament amb el vicerector d’Investigació i 
Transferència. No obstant això, no és cap novetat, ja era un punt que constava al document. 
 
S’aprova per vot favorable de tots els assistents excepte l’STEPV-Iv, que s’abstén. 
 
 
6è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta del Programa d’incentius per al PDI 
de la Universitat Jaume I amb 32 crèdits de dedicació docent inicial. 
 
El president explica quin era el procediment que s’estava aplicant. Amb el nou programa 
s’amplia la reducció a les persones que destaquen en investigació, transferència, gestió, 
número de quinquennis i sexennis. 
També explica com s’acumulen els crèdits de reducció i a quantes persones afecta. Manifesta 
que amb aquesta modificació s’arriba a més persones que no amb l’anterior programa. 
 
La representació de CSIF agraeix que s’hagen augmentat els casos per a les reduccions i 
proposa poder acumular-les en tots els aspectes del programa, però no de manera lineal. 
També sol·licita que la direcció d’alguns màsters s’equipare a la direcció de titulació. 
 
El president respon que, per raons de gestió, s’utilitza el mateix barem per a les reduccions 
com per als incentius. Es compromet a revisar la petició que fa la representació de CSIF i 
que, d’equiparar-se, es faria en el cas de les reduccions i dels incentius. 
Explica que aquest programa es tracta d’una primera proposta i que cal anar veent com 
funcionarà. El que s’ha intentat és un programa lligat a mèrits i que puguera arribar al PDI 
que està a 32 crèdits. 
 
La representació de CSIF manifesta que els criteris que s’han establert al programa són molt 
exigents i que el professorat que està a 32 crèdits ho té molt difícil per poder arribar a tots 
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els apartats de les reduccions. Sol·licita un canvi en la redacció. 
 
El president contesta que hi ha un compromís amb el col·lectiu de PDI a 32 crèdits i que per 
això presenten aquest programa, fins que s’aprove l’Estatut del PDI. 
 
Explica que es podria passar al PDI de 32 crèdits a 24 però, per a això, s’haurien d’eliminar 
altres programes, com el de reducció per sexennis. 
 
Demana a la representació de CSIF que li envien el text de la plataforma del PDI a 32 crèdits 
i l’estudiarà. 
 
La representació de CCOO expressa el seu agraïment atès que és el primer equip que ha 
iniciat aquesta proposta i que votaran favorablement. Demana que les reduccions del 
programa no haurien d’afectar a les reduccions prèvies. Manifesta que no és cert que el 
professorat a 32 crèdits inicia des de 29 per al POD, sinó que sempre ho fa des de 32. 
 
Expressa el seu malestar perquè el president ha debatut aquest tema amb una plataforma i 
no amb els sindicats. 
 
El president respon que no ha hi hagut debat previ però sí que ha tingut moltes reunions amb 
plataformes per escoltar-los. No obstant això, cap de les propostes s’han tingut en compte 
per al document.  
 
Afegeix que s’ha reunit amb molts col·lectius però que la política la fan l’equip de direcció 
i els sindicats. 
 
Es disculpa per no haver convocat la mesa tècnica motivat en què és urgent aprovar el 
document per poder-lo aplicar en el proper curs. No obstant això, després igualment es pot 
debatre i negociar. 
 
La representació de l’STEPV-Iv subscriu la intervenció de la representació de CCOO. 
 
La representació d’UGT manifesta que recolzaran la proposta però que s’ha de tindre en 
compte que és necessari convocar les meses tècniques per debatre i negociar prèviament. 
 
S’aprova per vot favorable de tots els assistents excepte l’STEPV-Iv, que s’abstén, i CSIF, 
que vota en contra. 
 
7è.- Torn obert de paraules. 

La representació de CSIF explica que el col·lectiu d’oficials de laboratori no tenen reducció 
de presencialitat i que coincideixen els dos torns. Sol·licita que, mentre dure la pandèmia, es 
modifique l’horari a 35h. 
 
El secretari respon que en acabar la reunió de la Mesa negociadora es reuniran amb els 
sindicats per abordar aquest tema i altres semblants, així com el tema de la festa de la 
Universitat. 
 
La representació de CSIF pregunta quan es podran demanar els sexennis de transferència. 
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El president contesta que el Ministeri encara no ha obert el termini. 
 
La representació d’UGT manifesta que van demanar per escrit la reducció de presencialitat, 
tema que també poden abordar en la reunió prevista a continuació de la Mesa negociadora. 
 
La representació de CCOO sol·licita que el PDI temporal puga demanar quinquennis 
conforme diu la sentència del Tribunal Suprem. 
 
El president i el secretari contesten que s’estudiarà la sentència. 
 
La professora Marta Covadonga Mora Aguilar demana com serà la docència en el segon 
semestre. 
 
El president respon que encara no tenen les addendes que envien els centres per determinar 
la presencialitat i que tot dependrà de l’evolució de la pandèmia.  
 
El Comissionat de la rectora per a l’adaptació a la nova normalitat explica que el 
començament del segon semestre no serà fàcil, però serà semblant al primer semestre en 
quant a presencialitat. No obstant això, anirà en funció de l’evolució de la pandèmia. 
 
La representació de CCOO manifesta que tenen queixes dels màsters, concretament el 
Màster de secundària, atesa la presencialitat i sol·licita que s’hauria de revisar. 
 
La representació de CSIF sol·licita que si el toc de queda es marca a les 20 h, que s’avance 
també la finalització de les classes. 
 
El president contesta que així es farà. 
 
 
Sense haver-hi més temes per tractar, es tanca la sessió. 
 
 
El secretari, 
 

Vistiplau, 
El president, 

 


